
Виола фон Крамон: Добра je вест то што су се Косово и Србија у Охриду договорили око споразума о нормализацији односа, надам да ће доћи до брзе примене
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Известитељка Европског парламента за Косово Виола фон Крамон изјавила је да се
нада да ће доћи до брзе примене договора Србије и Косова у Охриду.

  

  

Фон Крамон је на свом Твитер налогу написала да је добра вест то што су се две стране
договориле око имплементационог анекса споразума о нормализацији односа.

  

„То су стварно добре вести. Срећна сам што ћемо знати више детаља о томе. Заиста се
надам да ће доћи до брзе примене“, написала је Фон Крамон.
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Високи представник ЕУ за спољну политику и безбедност Жозеп Борел изјавио је синоћ
у Охриду, после састанка председника Србије Александра Вучића и премијера Косова
Аљбина Куртија, да су две стране постигле договор о Имплементационом анексу
споразума о путу ка нормализацији односа.

  

„Коначно након 12 сати имамо договор како да се спроведе споразум који су Србија и
Косово постигли 27. фебруара у Бриселу“, рекао је Борел.

  

(Бета)
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